
 

 

Besvarelse af spørgsmål 4 (L31), som Folketingets Sundhedsud-

valg har stillet til ministeren for sundhed og forebyggelse den 24. 

oktober 2008. 
 

Spørgsmål 4: 
"Mener ministeren ikke, at det ville være mere effektivt, hvis regionerne benyttede 

sig af de private sygehuse i det omfang som det mest effektivt kunne bidrage til 

nedbringelsen af ventelister, end den metode man har valgt, hvor hver region er 

forpligtet til at sikre de private sygehuse en omsætning svarende til gennemsnittet i 

perioden 1. oktober 2007 til 31. marts 2008?” 
 

 

Svar: 
Jeg mener ikke, at den valgte metode hindrer, at man bruger de private sygehuse 

effektivt.  
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